福建省立医院科研风波：2 区论文受读者质疑
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Conan scientific research

质疑资讯
科研诚信
撤稿披露

2021年4月，福建省立医院在Drug Design Development and Therapy （IF4.7003 / 2区）上在线发表了一篇论文。在发表3年多后，因图片组内重复在pubpeer上被读者质疑。论文题为“Flavopereirine Suppresses the Progression of Human Oral Cancer by Inhibiting the JAK-STAT Signaling Pathway via Targeting LASP1”（黄黄碱通过靶向LASP1抑制JAK-STAT信号通路抑制人类口腔癌的进展）。
第一作者兼通讯作者：福建省立医院的Junwu Xu
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作者回应

针对所提出的质疑，尚未见到作者在www.pubpeer.com上的回应内容。

参考信息：https://pubpeer.com/publications/710E7EA06DFA76749EE6C3BD7BD773
免责声明：信息来源于Pubpeer、Pubmed及相关期刊，提及人名均为音译！
对于文章内容的真实性、完整性、及时性本公众号不做任何保证或承诺，仅供读者参考！
如有侵权，请及时联系公众号后台！
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Flavopereirine Suppresses the Progression of Human
Oral Cancer by Inhibiting the JAK-STAT Signaling
Pathway via Targeting LASP1
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Figure 4: Unexpected overlapping images. Identified and annotated with coloured
rectangles by ImageTwin.ai. Would the authors please check and comment?
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Figure 4 Flavopereirine inhibited invasion, migration and EMT process of human oral cancer cells in vitro. (A and B) The effect of flavopereirine on the migration abilty of
BcaCDB8S (A) and Tca8 I3 cells (B). Magnification, 200, scale bar = 100 m. (C and D) The effect of flavopereirine on the invasion abity of BctCD88S (C) and Tca8l 13

cells (D). Magnification, x 200, scale bar = 100 m. (E and F) The expression of EMT-related proteins in BeaCDB85 (E) and Tcadl I3 cell (F) after flavopereirine treatment
was evaluated by Western blot. *P < 005, **P < 0,01, =*P < 0.001 vs 0 umolL flavopereirine group.

R ARS -1
A v < nermalink





image4.png




